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"Fans of TV's "CSI: Crime Scene Investigation" should be in heaven" ("People") stepping
into the world of forensic anthropologist Dr. Temperance Brennan, star of Kathy
Reichs' electrifyingly authentic bestsellers.Her life is devoted to justice -- for those she
never even knew.In the year since Temperance Brennan left behind a shaky marriage
in North Carolina, work has often preempted her weekend plans to explore Quebec.
When a female corpse is discovered meticulously dismembered and stashed in trash
bags, Tempe detects an alarming pattern -- and she plunges into a harrowing search
for a killer. But her investigation is about to place those closest to her -- her best friend
and her own daughter -- in mortal danger. . . .
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评论

重温

-----------------------------
书名的意思好像就是already
dead，法医角度侦破小说，并没有感觉到太多吸引。法医视角小说似乎都是这样，起
点沐轶的法医系小说来回也是那么一招。哪怕是美剧the
bones看多几季也很快就会审美疲劳……

-----------------------------
the first and the most thrilling story Kathy ever wrote. It's also the reasonwhy I become
her fan.

-----------------------------
Tempe的好朋友Gabby死了。。。Tempe的破案的心路历程，惊悚的与凶手搏斗

-----------------------------
周六把这本书终于读完了 耗时差不多有两个月 整体来看还是不错的 甚至还有点恐怖呢
呵呵

-----------------------------
不喜欢这本书，Brennan的性格招人嫌，越俎代庖，全世界就你最能，多次将自己和周
围的人置于危险之中，对于自己的朋友Gabby的关心也只限于“我空了，想起你关心你
一下”，很多人物角色fade in，fade out，叙事碎碎念……

-----------------------------
破案情节还是比较吸引人的，但是跳过了很多生活描写。。个人不习惯过于琐碎的细节
描写
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